

## Taiwan International Graduate Program Bioinformatics Program Student Performance Regulations 2020

(This document is only applicable to students admitted to the TIGP Bio program of Academia Sinica in or after 2020.)

### 1. Attendance

The Program Assistant will take attendance at the beginning and the end of every class.

\*Stipend deductions will start from the first day of a new semester and last for six months. The stipend amount will be recalculated every semester.

- If a student is absent for more than one-third of the classes in a semester, full stipends will be deducted to NT\$28,000.
- If a student is absent for more than half of the classes in a semester, full stipends will be deducted to NT\$0.

### 2. Academic Performance

\*Stipend deductions will start from the first day of a new semester and last for six months. The stipend amount will be recalculated every semester.

- If grades fall below 70 for one core course, full stipends will be deducted to NT\$28,000.
- If grades fall below 70 for two core courses, full stipends will be deducted to NT\$0.

If students fail Tutorial Reading, Lab Rotation, or Seminar, stipends will be deducted according to the same rules for core courses. In addition, students will be required to retake the class(es) till they pass all three courses.

### 3. Thesis Advisor

If a student still cannot find a thesis advisor by the end of the first study year, the student's stipend will be terminated.

### 4. Misconduct

a. Any on-campus, off-campus, or scholarly misconduct will be evaluated by the Student Affairs Committee and the Committee will determine whether the full stipends should be deducted to NT\$28,000 or NT\$0.

b. Consequences of Plagiarism or Cheating:

(a) Take home assignments/Reports:

1<sup>st</sup> time: 0 score for plagiarism/cheating part; 2<sup>nd</sup> time: 0 score as the course grade; 3<sup>rd</sup> time: serious evaluation by the "Discipline Committee" of BP and school regulations will apply.

(b) In-Class Exams:

Serious evaluation by the “Discipline Committee” of BP and school regulations will apply.

\*Discipline Committee members:

Lecturer, Course Chair, Curriculum Committee Chair, Student Affair Chair, and one related professor (e.g., Advisor).

## 5. Probation

A student enters a probation period ("this semester") concurrently with a stipend reduction to **NT\$28,000** due to misconduct, unsatisfactory attendance and/or academic performance in the previous semester. The full stipend amount can be recovered in the next semester if they have excellent attendance and/or academic performance this semester. Conversely, a student's stipend will be further reduced or terminated according to the resolution of the Academic Program Committee if the student stills perform poorly this semester. **For students whose stipends have been reduced to NT\$0, the stipend will no longer be recoverable.**

---

2013 年 12 月 4 日國際研究生學程生物資訊學學程之教務委員會會議通過  
2017 年 2 月 10 日國際研究生學程生物資訊學學程之教務委員會會議修訂通過  
2019 年 6 月 28 日國際研究生學程生物資訊學學程之教務委員會會議修訂通過  
2020 年 7 月 6 日國際研究生學程生物資訊學學程之教務委員會會議修訂通過

### 國際研究生學程 生物資訊學程 學生懲處機制 [2020 年度後(含)入學者適用]

#### 一、出勤狀況

助教上課點一次名，結束點一次名。

- 曠課達三分之一以上，全額獎助金降為 **NT\$28,000**
- 曠課達二分之一以上，全額獎助金降為 **NT\$0**

#### 二、學生成績不好

- 核心科目一科低於 70 分，全額獎助金降為 **NT\$28,000**
- 核心科目兩科低於 70 分，全額獎助金降為 **NT\$0**
- 閱讀指導、實驗室見習、書報討論等科目如果低於 70 分，比照核心科目方式扣獎助金，且需要重修至修過為止。

#### 三、指導教授

若第一學年結束時(7/31)尚未選定論文指導教授，獎助金停發。

#### 四、學生品行不良

1. 有違反校規或學術倫理之重大事件，召開學生事務委員會處理，並決定**是否將獎助金減至 NT\$28,000 或是 NT\$0**。
2. 若有抄襲、舞弊等情形之懲處:

作業報告類:

第一次以該部份 0 分計算，第二次則以該科 0 分計算，第三次則送「懲處委員會」審查，依校規嚴格論處。

課堂考試:

第一次該科即以 0 分計算，送「懲處委員會」審查，依校規嚴格論處。

\*「懲處委員會」組成:該科老師、統籌老師、課務委員會主席、學生事務委員會主席、及一位相關老師(指導教授也可)。

## 五、觀察期

若因上一學期品行不良、成績或出勤狀況不佳導致本學期獎助金扣減至 **NT\$28,000**，學生將自動進入觀察期。如這學期表現良好則於下一學期恢復全額獎助金。如果觀察期間學生表現仍不理想，教務委員會委員將根據實際狀況討論後決定是否完全取消學生的獎助金。**扣減至 NT\$0 者，將不會再恢復獎助金。**